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1 Petru 1: 13  “De aceea, încingeţi-vă coapsele minţii voastre, fiţi treji şi puneţi-vă toată nădejdea   
în harul, care vă va fi fost adus, la arătarea (descoperirea) lui Jesus Christos”. 
 
 
 
Ascultaţi ceea ce Profetul lui Dumnezeu a spus despre aceasta: 
 

 Acela este motivul că eu cred că atunci când acea Mireasă este chemată afară şi aleasă şi aşezată în Cartea Vieţii, 
acolo va veni un sunet din ceruri care va face aşa un botez al Duhului Sfânt în acea Mireasă încât aceea O va lua pe Ea de 
pe pământ într-un har de răpire. Dumnezeu a promis aceasta. 
 Mie nu-mi pasă cât de multă ştiinţă sau cât de mulţi astronauţi pregătesc ei, şi orice altceva, şi câte milioane de 
mile depărtare pot vedea ei; mie nu-mi pasă de loc despre aceasta. Acolo este un cer, şi acolo este un Jesus Chirstos 
literal, acolo, care va veni într-o formă de trup pentru a primi Biserica Lui şi Mireasa Lui! (1Tesaloniceni 4: 16-17). Nu 
contează cât de veche pare a fi povestea, totuşi ea este Adevărul; Dumnezeu a spus aşa. Aceea este ce cred credincioşii. 
TREI FELURI DE CREDINCIOŞI --  JEFF.IN  V-3 N-6  SUNDAY_  63-1124E Par.  15-1 
 

 Eu cu adevărat cred, înainte ca biserica să aibe răpirea, ea trebuie să aibe credinţa de răpire. Noi nu putem să 
avem credinţă chiar pentru vindecare Divină, lăsând la-oparte credinţa de răpire. Trebuie să avem o credinţă care va 
transforma şi va însufleţi acest trup, şi să-l ducă departe (1 Cor. 15: 51-54). Eu cred că acolo este o biserică pe drumul ei 
în această seară, o putere a viului Dumnezeu, care, oamenii vor vorbi Cuvântul ici şi colo, şi aceasta va străluci (lumina) 
ca fulgerul. Şi o biserică este scoasă (ieşită) afară, nu o psihologie, nu ceva aceasta pus peste, o credinţă prefăcută, ci o 
reală, adevărată, originală, unsă cu Duhul Sfânt, biserică chemată afară. Amin. 
ISRAEL LA KADESH BARNEA -- JEFF.IN  IC 97-128  SATURDAY_  53-0328 Par.  79 
 

 Şi voi vorbiţi despre o Biserică pentru harul de răpire, aceasta se va întâmpla când noi vom putea lăsa jos 
tradiţiile noastre, şi să uităm despre toate lucrurile noastre denominaţionale, şi să venim chiar înapoi la (pe) bazele 
Cuvântului lui Dumnezeu. 
LUMEA SE DESTRAMA --  NY.NY  V-18 N-10  FRIDAY_  63-1115  Par.  193 
 

 Acolo sânt cele cinci fecioare ale voastre, care au avut Ulei în lămpile lor, credinţă de răpire, crezând toate 
semnele, minunile, profeţiile, şi toate lucrurile. Şi aceste cinci tăiate afară din restul (rămăşiţă) au fost luate. Şi restul din 
ele fiind totuşi fecioare, şi nu vor fi pierdute, dar vor merge prin perioada necazului. Jesus a zis,  “Acolo vor fi…”  
(Matei 25: 1-13). Şi ele au zis, “Dă-ne şi nouă ceva din uleiul vostru; noi vrem Duhul Sfânt acum”. 
ÎNTREBARI LA GENEZA -- JEFF.IN  COD  WEDNESDAY_  53-0729 Par.  53-260 
 

 Şi eu vreau ca voi să vă zidiţi în sfântul Oracol a lui Dumnezeu, în credinţă, credinţa acestei ore. Credinţa, va fi 
nevoie de mai multă credinţă decât a fost în orice epocă, pentru că aceasta trebuie să fie credinţa de răpire, să fim luaţi 
sus. (Iuda 3). 
HRANA SPIRITUAL LA TIMP --  JEFF.IN  V-8 N-7  SUNDAY_  65-0718E Par.  3 
 

 Acum, mare Învăţător, aşa cum Tu ne-ai învăţat în Cel mai minunat Cuvânt al Tău, inimile noastre doar tremură, 
cu o credinţă de răpire, de a cunoaşte aceea că noi am trecut de la moarte la Viaţă (Ioan 5: 24). Totul este prin bunătatea 
Domnului nostru Jesus Christos care ne-a chemat, şi ne-a spălat în Sângele Lui, şi ne-a prezentat înaintea tronului lui 
Dumnezeu, fără pată, fără vină, pentru că El a luat păcatele noastre; noi nu mai avem păcat. Dumnezeu a aşezat toată 
fărădelegea (viniovăţia) noastră asupra Lui, şi El a fost rănit pentru păcatele noastre (Isaia 53: 4-7). Oh, cum Îl iubim 
noipe El, marele Miel a lui Dumnezeu. 
EVREI CAPITOLUL.6 -- JEFF.IN  HEB  SUNDAY_  57-0908E  Par.  247-502 
 

 Doar aşa cum noi ştim acum, aşa cum un om m-a întrebat câteva momente mai înainte despre venire şi despre 
răpire. Noi ştim că noi am trăit încheierea timpului. Timpul răpirii este la-ndemână. Şi noi aşteptăm o credinţă de răpire 
care poate să pună bisericile împreună şi să dea ceva putere supranaturală care poate să schimbe aceste trupuri în care noi 
trăim acum (Fil 3: 20-21). Noi vedem un Dumnezeu care poate să învie morţii de pe podea, sau afară în curte, şi să-I 
aducă înapoi la viaţă din nou, şi să-i prezinte înaintea noastră. Când noi vedem un Dumnezeu care poate lua un cancer 
care mănâncă un om până la o umbră, şi îl ridică sus la un om sănătos puternic, aceea ar trebui să dea credinţă de răpire 
oamenilor. Aceea când acea Lumină a strălucit din ceruri, şi trâmbiţele au sunat, Trupul lui Christos va fi adunat repede la 
un loc (împreună), şi schimbat într-un moment, şi luat la ceruri. 
DE CE TE PLANGI VORBESTE --  JEFF.IN  V-2 N-26  SUNDAY_  63-0714M Par.  10-7 
 Şi la sfîrşitul epocii penticostale noi ar trebui să primim, după Cuvînt, aşa cum Dumnezeu mă ajută în seara 



aceasta să vă arăt prin acestea, că noi primim un mesager care va lua toate acele capete pierdute afară acolo, şi va 
descoperi tot secretul lui Dumnezeu pentru răpirea Bisericii. 

Şi atunci vin înainte şapte misterioase tunete care nici măcar nu sînt scrise de loc. Aceea este corect. Şi eu cred că 
prin acele şapte tunete va fi descoperit în zilele din urmă în ordine pentru a strînge Mireasa împreună pentru credinţa de 
răpire; pentru că cu ceea ce avem noi acum, noi nu o putem face  (nu sîntem în stare).  Este ceva cu care noi va trebui 
să păşim mai departe; noi abia dacă avem credinţă pentru vindecare Divină. Noi trebuie să avem suficientă credinţă ca să 
fim schimbaţi într-un moment şi traşi sus de pe acest pămînt, şi noi vom afla aceasta după un timp cu voia Domnului, 
găsim unde este scris. 

Dar gîndiţi, acum el a scris aceasta, dar cînd el a început să scrie acele celelalte şapte tunete, el a spus, "Nu scrie 
aceasta". El a fost autorizat să scrie tot ceea ce vede. Dar cînd aceste şapte tunete prin Apocalipsa 10 au rostit (s-au făcut 
auzite) , El a spus,"Nu le scrie de loc" Ele sînt taine. Noi nu ştim ceea ce sînt încă; dar părerea mea este că ele vor fi 
descoperite chiar acum (imediat). Şi cînd ele vor fi decoperite, aceasta va da  credinţă pentru harul de răpire, pentru ca 
acea Biserică să fie mutată afară. Noi doar ne  mişcăm prin toate  lucrurile pe care noi le ştim (despre care noi 
cunoaştem); prin toate poruncile noi am păzit totul. Noi am văzut taina lui Dumnezeu. Noi am văzut apariţia măreţei 
strîngeri laolaltă a Miresei în zilele din urmă, dar încă este ceva acolo înlăuntru cu care doar noi nu ne putem aprinde pe 
noi înşine. Este ceva altceva. Dar îmi imaginez cînd acele mistere încep să iasă la iveală.....Dumnezeu a spus, " Opreşte-o 
puţin acum. Aşteaptă un minut. Eu voi descoperi aceasta în acea zi. Nu o scrie deloc, Ioan, pentru că ei se vor bîjbîi 
deasupra ei. Doar las-o să meargă mai departe.  Dar Eu o voi descoperi în ziua cînd va fi nevoie să o fac." 
PRIMA  PECETE --  JEFF.IN  MONDAY_  63-0318 Par.  128-2  {75}  //   142-1  {166} 
 

 Şi Tată, atât de multe lucruri s-ar putea spune chiar aici; poate că biserica nu le-ar înţelege. Dar eu mă rog ca Tu 
să le dai lor aşa o dorinţă după aceea, Doamne, încât ei să vină şi să vadă că noi sântem la timpul sfârşitului, epoca 
astronautului. Eu mă rog, Tată, ca ei să-şi dea seama că eu nu încerc să condamn ceea ce ei au; ci este numai încercarea 
de a le da lor mai mult har de răpire. Pentru că ceasul va veni când noi va trebui să avem putere de răpire, nu numai să 
tămăduim trupul, ci de al schimba într-un moment la o clipeală de ochi. Christos va fi atât de real în trupurile lor, încât  
(Col.1: 24-29) El poate schimba aceasta prin măreaţa Lui moarte şi pein ceea ce a plătit (răscumpărat). Fie ca ei să ia 
aceasta astăzi, acel Însemn despre care am vorbit seara trecută, să-l păstreze înaintea lor şi să păşească în această epocă a 
Astronautului (Acordă aceasta, Tată), unde vedeniile, puterile, şi lumile de dincolo, sânt cunoscute, şi, O Dumnezeule, 
unde toate tainele lui Dumnezeu sânt descoperite în acele Şapte Peceţi şi făcute cunoscute oamenilor. Acortă acesta, Tată. 
NUMARATOAREA INVERSA --  BAKF.CA  V-22 N-9  SUNDAY_  64-0209 Par.  93 
 

 Este atât de sacră încât eu nu trebuie să spun prea mult despre aceasta, dealtfel cum mi-a spus El la început. A zis, 
“Aceasta, nu spune nimic despre ea” Vă amintiţi voi, aceea cu ani în urmă? Aceea vorbeşte pentru Ea Însăşi. Eu am 
încercat să explic altora, şi am făcut o greşală. Aceasta ar fi lucrul care după opinia mea (eu nuspun că Domnul mi-a spus 
aceasta)—aceasta va fi lucrul care va porni credinţa de răpire pentru plecare. Acum, şi aceea… Eu trebuie să stau liniştit 
(să mă aşez liniştit) doar pentru puţină vreme. 
PRIVIŢI  DE-OPARTE  LA  ISUS --  JEFF.IN  V-2 N-17  SUNDAY_  63-1229E Par.  6-5 
 

 Hattie Wright, cealaltă zi, ea nu a cerut nimic. Ea doar stătea acolo, dar ea a spus lucrul corect, care a plăcut 
Duhului Sfânt. Şi Duhul Sfânt a vorbit înapoi şi a zis, “Hattie, cere orice ceea ce vrei tu, orice ai tu şi tu vrei. Aflaţi dacă 
aceea este real sau nu. Cereţi ce vreţi (vindecarea micii surori handicapate stând acolo toată uscată; zece mii de dolari 
pentru a o păzi de săpăturile de pe dealurile acelea de acolo; tinereţea restaurată pentru trupul ei); orice vrei tu să ceri, tu 
să ceri chiar acum. Dacă El nu va veni şi să-ţi dea aceea ţie chiar acum, atunci eu sânt un profet fals”. Aceea este ceva, 
nu-i aşa? 
 Jesus  zis, “Spune muntelui acestuia…” (Marcu 11: 22-26). Şi voi aţi auzit despre ce s-a întâmplat; aceea este 
sujba spre care noi mergem să intrăm. Noi sântem chiar sus pe drum acum. Curând va fi venirea Domnului Jesus. Şi noi 
trebuie să avem credinţă de răpire într-o biserică care poate fi schimbată într-un moment la clipeala unui ochi pentru a 
merge afară, sau noi nu vom merge.Dar nu vă îngrijoraţi, ea va fi acolo. Aceea va fi acolo. Şi când puterea acestei biserici 
se ridică, ea va aduce confraţii ei; puterea acelei biserici se va ridica şi va aduce confraţii ei; puterea acelei biserici va 
aduce pe ceilalţi fraţi; atunci acolo va fi o înviere generală (Apoc.20: 6). Noi privim înainte spre aceea. 
INTREBARI DESPRE DUHUL SFANT --  JEFF.IN  COD  SATURDAY_  59-1219  Par.  411-20 
 

 Duhul Sfânt este Acela prin care noi sântem justificaţi. Voi slujitorilor, ştiţi aceasta, nu-i aşa? Duhul Sfânt 
sanctifică (sfinţeşte). Duhul Sfânt ne umple. Duhul Sfânt ne dă nouă credinţă de răpire, vedeţi, aşa cum noi ne mişcăm în 
sus (aşa cum noi înaintăm). 
NUMARATOAREA  INVERSA --  BAKF.CA  V-22 N-9  SUNDAY_  64-0209 Par.  173 
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